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درخواست امیرعبداللهیان از ظریف
«حسین امیرعبداللهیان» وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران درباره محمدجواد ظریف در جمع خبرنگاران گفت: یک خداقوت ویژه به برادر عزیزم

آقای دکتر ظریف بگویم. آقای دکتر ظریف حقیقتا از سرمایههای بزرگ در دستگاه دیپلماسی کشور هستند.

به گزارش خبرنگاران جامعه گزارش خبر، وی افزود: من از زمانی که وارد وزارت امور خارجه شدم از ۲۵ سال پیش به دلیل بحران عراق و جلسات مختلف
منطقهای و بینالمللی که بود، از الفبای چگونگی تنظیم قطعنامهها و بیانیههای پایانی از ایشان آموختم و ایشان مثل یک برادر و یک کارشناسی که
واقعا هیچ وقت سمتش و موقعیتهای بالایی که داشت باعث نشد که نگاه کارشناسی و نقش کارشناسی خودشان را کنار بگذارند و به ما یاد دادند که

میتوان بدون هیچ اتاق و امکاناتی، یک دیپلمات موفق و کریر و حرفهای بود.
امیرعبداللهیان اضافه کرد: در هشت سال گذشته حداقل سه سال را من معاون ایشان بودم و این توفیق را داشتم و در این مدت هم از ایشان بسیار یاد
گرفتم و از نزدیک میدیدم که شب و روز ندارند و یکسره تلاش میکنند و دائما در نیمههای شب ایمیلها و پیامکهای ایشان را دریافت میکردیم و

صبح هم معمولا عادت ایشان این است از ۴ و نیم صبح آماده کار هستند و تلاش میکنند.
این دیپلمات ارشد کشورمان درباره ظریف اضافه کرد: ایشان در وزارت امور خارجه با اقداماتی که انجام دادند، سرمایه خوبی را برای نسلهای بعدی و
کسانی که میخواهند در آینده کار را ادامه دهند به جا گذاشتند و من به سهم خودم به نمایندگی از خودم و خانواده بزرگ وزارت امور خارجه به ایشان
خسته نباشید میگویم. ایشان البته گفتند که میخواهند به دانشگاه بروند ولی از ایشان خواهش کردم که دستگاه دیپلماسی را از این دانش، تجربه و

توانمندی محروم نکنند.


